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Majoritatea maramureşenilor interesaţi de proiecte nu se implică în dezvoltarea fermelor ce
necesită muncă fizică  

Specialiştii din agricultură au ajuns la concluzia că ţăranul nostru a devenit în ultimii ani comod.
El vrea doar să obţină profit, sub orice formă, dar să nu muncească prea mult. Majoritatea
dintre ei încearcă să profite de sprijinul financiar, de subvenţii, prime şi alte forme de ajutoare,
însă banii obţinuţi în acest mod nu sunt reinvestiţi în sectorul agricol. Ce-i drept, nici investitorii
nu îşi aleg să dezvolte o afacere în care munca fizică este prea mare. Ei au posibilitatea să
întocmească proiecte şi să dezvolte afaceri în sectorul agricol, însă sunt interesaţi doar de
înfiinţarea fermelor de melci sau să planteze afini etc. şi nu să muncească în domeniul
zootehnic, în special pentru producţia de lapte, deoarece volumul de muncă este mult mai
mare, activitatea fiind greoaie şi neconfortabilă. Din această cauză am ajuns să importăm
majoritatea cantităţii de lapte necesară judeţului, iar mai nou şi carne şi alte produse alimentare.

Politica ajutoarelor de stat nu este bine gândită 

  

Directorul fostului Sapard, Rodica Miclăuş, a concluzionat că majoritatea maramureşenilor
interesaţi de proiecte nu se implică în dezvoltarea fermelor care necesită muncă fizică.  
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